
1

ACTA - CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

SESSIÓ ORDINÀRIA CONSELL DE DISTRICTE DE LA JUNTA MUNICIPAL DE
CIUTAT VELLA DEL DIA 3 D'OCTUBRE DE 2022

En l´Ajuntament de València, de forma telemàtica i presencial, a les 19.00 hores del dia15
de juny de 2021.Davall la Presidència de Sr. Giuseppe Grezzi, i el vicepresident Aaron Cano es
va reunir en sessió ordinària el Consell deDistricte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, amb
l'assistència dels components del mateix; pel Grup Compromís, Sr. Jesús María Timoneda i
Timoneda, Sr. Vicent Monsonis i Sr. Joan Gregori Berenguer; pel Grup Socialista, Sr. Miguel
Ángel Ramírez Milán i Sra. Rosa María Domínguez Gómez; pel Grup Vox, Sr. Salvador Molina
Gimenez; pel Grup Popular, Sr.Pablo Carreres Gargallo , Sr. Iván Escrivá Roig , i pel Grup
Ciutadans, Sr. Borja del fresno Armero, actuant com a Secretària Sra. Belén Colvée Millet.

El President pren la paraula i oberta la sessiò per la Presidència, s´examinen els
assumptesque figuren en l´orde del dia s´adopten els següents Acords.
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Lectura i aprovació, en el seu cas, de l'Acta de la sessió ordinària anterior del Consell de
Districte de Ciutat Vella.

Pregunta el President si els membres del Consell estan d'acord amb el text de l'acta de la
sessió anterior.

No havent-hi cap observació, s'aprova per unanimitat l'acta de la sessió anterior.

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
Propostes dels grups de treball.

GRUP DE TREBALL DE CULTURA:

Joan Gregori: El Grup de Treball de Cultura no ha estat convocat, bàsicament perquè les 
activitats que ja s'aprovaren  estan en marxa, i jo el que volia és convocar després del Consell i
quan tinguem algunes activitats més clares per qüestions administratives i poder donar una visió
més al dia de les activitats que ja estan en curs. Volia per a la pròxima reunió que serà abans
òbviament del proper Consell de Districte, recordar als membres dels grups del Grup de Treball
de Cultura que anaren pensant les activitats de l'any que ve. I per altra banda recordar vos que
encara ens queda una activitat important, abans d'acabar l'any, que és l'entrega dels premis de la
Junta, que es va decidir en juny, quan tinguem tancat  el programa d'actes i l'escenari i tot el que
comporta l'organització, us ho farem saber i sí que us convidem , aquest activitat que és la més
representativa de les que organitzem perquè personalitza institucionalment els premis que atorga,
a que vingueu i estigueu eixe dia amb nosaltres. 

Grezzi. Sí. El  que vull destacar dels actes que s'han fet fins ara , és que sempre han estat
molt participatius. S'ha reconegut a persones de tots els àmbits de la ciutat. Vull posar en valor
perquè entre tots els grups polítics i la ciutadania ha hagut un consens. Destacar totes les
propostes que s'han fet de reconeixement de persones, d'entitats de tot el barri, que mereixen ser
reconegudes pel que han fet i pel que faran pel bé del barri de la ciutat. 

GRUP DE TRABALL ACTIVITATS ECONOMIQUES:

Jesús Timoneda: Nosaltres estem ficats en el projecte que és l'estudi que està fent
l'Associació de Comerciants de l'aplicació de l'APR. A la reunió passada en donaren part de
l'estudi. S'ha quedat en donar-nos la resta d'estudi en l'últim trimestre perquè volen aprofitar la
temporada de Nadal.  

Julia Martínez: Bona vesprada a tots. Vaig a ser molt breu. Nosaltres teníem ja dades del
2015 perquè fem sempre uns treballs per veure com evolucionen els dades comercials.  I teníem
dades precisament de la part del barri del Carme del 2015 perquè hi va haver un aflorament de
comerç en eixa àrea no hi feia comparativa. Hi ha  179 carrers en la  zona de l'APR. I el que nos
sorprèn però també és normal, que hi han setanta i pico carrers que no tenen ninguna activitat
comercial . El carrer Cavallers que en el 2015 era el més comercial, ara ha baixat el comerç i ha
augmentat l'hostelería,   són 27.   El carrer que té més comerços concretament 27 és el carrer
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Serrans. Val. I sí que n'hi ha unes dades que ens han alarmat i que pensem que hi ha que
estudiar-ho. Per això volíem un poc més de temps per a fer la comparativa ,de 2015 a ara ha
disminuït un centenar de comerços, l' hostelería en canvi que pareix que ha aflorat moltíssim,
només n'hi ha un a diferència del 2015 vint i quatre més. El que passa és que és de veres que hi
ha hagut molta rotació i hi ha molta rotació en l'hostaleria i locals buits també molt ajustat perquè
n'hi havia 60 en el 2015 i ara 162 i també locals. Per a altres activitats també n'hi ha una
disminució.  Hi ha una evasió de les activitats econòmiques. Analizar el per què,  és un tema a
valorar en profunditat. 

Timoneda: El que vam comentar en la reunió   és que estos   casos cal analitzar-ho en
perspectiva i sobretot també en comparativa amb ciutats similars.

GRUP DE TREBALL D'URBANISME:

Consuelo Ramón:   Buenas tardes. En primer lugar lo que quería manifestar es que en la
anterior reunión se aprobó y se asignó una cantidad de 1.600 € para la ejecución de unos murales
No se han podido realizar y lo que se propone es el cambio por  unas lonas que se colgarán en la
plaza de la Botxa con unos objetivos de visualitzar y potenciar solares históricos del barrio. Se
solicita el cambio de esta actividad.   

GRUP DE TREBALL DE BENESTAR SOCIAL:

Miguel Ángel Ramirez: Una actividad tradicional que queremos recuperar que era las
actividades lúdicas de juegos intergeneracionales. 

Pablo Carreres: I espere que el treball que s'està fent servisca per escoltar-nos. També n'hi
ha institucions que diuen que es va fer d'aquella manera i que ja que ha un grup que es dedica a
analitzar els temes econòmics, escoltar. 

3 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000149-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Vocal Miguel Sansaloni, en el seu nom i en el del grup municipal
Ciutadans al Consell de Districte de Ciutat Vella: Contenidors en les voreres.

MOCIÓN QUE PRESENTAN EL VOCAL MIGUEL SANSALONI, EN SU
NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO MUNICIPAL CIUDADANOS, AL CONSEJO DE
DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA. 

 

Mientras no esté implementado en su integridad el sistema de recogida de basuras con
plataforma móvil que acumula retrasos y no pocas polémicas, se pueden llevar a cabo
determinadas actuaciones sobre los contenedores de basura existentes encima de las aceras, que
mejoran la movilidad de personas e incluso la actividad de negocios.

Vaya por delante que una fila de 6/7 contenedores en la acera ocupa un espacio entre 15/20
metros de largo y si, además, se colocan enfrente de portales de edificios o en la puerta de locales
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de negocio, indudablemente se genera una incomodidad en vecinos y comerciantes que se podría
al menos intentar reducir.

Pondremos un ejemplo muy gráfico. En la calle Correos, a la altura del número 13 y el
banco de Santander, encima de la acera, existen varios contenedores. La distancia de la puerta del
portal o del Santander a los contenedores puede ser de unos 3 metros y medio. Unos metros hacia
la derecha saliendo del Santander, está el edifico del banco de España, que tiene una entrada para
furgones y una gran fachada sin locales, portales, ni entradas o salidas. Colocar los contenedores
en zonas en las que no haya portal o comercio, siempre que se pueda, es algo sencillo, fácil de
hacer y vecinos y comerciantes lo agradecerían.

Por todo ello, proponemos la siguiente propuesta de acuerdo:

Única.- Que desde la Junta Municipal de Ciutat Vella se solicite a los servicios
municipales correspondientes el cambio de ubicación de los contenedores que se encuentren en
frente de comercios o portales de edificios, siempre que sea posible trasladarlos unos metros en
zonas en las que haya únicamente fachada de edificio sin entrada comercial o vecinal.
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##ANEXO-1851000##
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Grezzi: El Servei de Gestió Sostenible de Residus informa favorablement i és  totalment
conforme en l’aplicació de la directriu que es proposa en la moció i de fet i particularment la
ubicació de contenidors que es posa com a exemple d’aplicació va ser el resultat d’una anàlisi de
possibilitats a l’entorn que va donar com a resultat que la ubicació final fora la que ara es pot
observar.

En la façana del Banc d’Espanya no es poden instal·lar contenidors d’acord amb directrius
de seguretat.

Estos contenidors han estat en diverses ubicacions enfront que ara  estan ocupats per
aparcaments de motos i vehicles. També han estat en carrer Pasqual i Genis on la distància a
façanes amb locals comercials i patis de vivendes era menor.

S’adjunta document amb fotos de la ubicació anterior d’estos contenidors que justament
per estar a prop de patis de vivendes i establiments comercials,  després d’una anàlisi de
possibilitats van ser traslladats on hi havia un  aparcament indegut de motos on estan ara.
En resum, en estos moments estan al lloc que compleix millor amb tots els condicionants a tindre
en compte en les ubicacions de contenidors com són  la interdistància entre ubicacions, la
seguretat en la mobilitat de vianants i  vehicles, la proximitat a vivendes, locals comercials i
hostalers i les possibilitats  d’accés dels diversos equips de camions i operaris que hauran de
buidar-los 

Quant al sistema de plataformes mòbils que s’ha establert en la zona nord de Ciutat Vella,
és un projecte pilot que ha tingut molt bons resultats, està donant una solució a les molèsties dels
contenidors al carrer de forma efectiva,  evitant els punts negres que es generaven junt als
contenidors del carrer.

També ha aportat una solució a la manca de contenidors de recollida selectiva que hi havia
en la zona.

Una part del districte de Ciutat Vella té unes característiques urbanístiques especials que
fan que la contenerització haja de ser diferent que la resta de la ciutat, es tracta de carrers molt
estrets, sobretot la zona nord, amb xicotetes voreres. A més, tota esta zona concentra una gran
quantitat de Patrimoni Històric de edificis i bens d’interès cultural.

Per tant, la moció ha de ser rebutjada per no ajustar-se a la realitat.

Es pot retirar la moció o deixar-la sobre la taula perquè s'ha donat contestació. 

Borja del Fresno: Me parece que se puede tener en cuenta bastante más cosas. Por ejemplo
esos contenedores ,independientemente de ese informe que me parece estupendo, ¿sabrías
decirme cuántos tipos de contenedores tenemos en Valencia?. Tenemos un montón de
contenedores de pedales que la gran mayoría de las veces se quedan atascados  a ras de suelo.
Cualquier persona mayor puede provocar un tropiezo. Si, podemos ir un poquito más allá a lo
que dice el informe técnico, es más, podemos hablar con los vecinos que viven en frente que
sufren olores Además yo entiendo que un informe se basa en cuestiones técnicas pero luego
tenemos la realidad y la realidad es lo que nos encontramos allí. No habla del tipos de
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contenedores. Hay tipos de contenedores que son más nuevos y herméticos y si ya que lo hemos
de colocar delante de una puerta por lo menos que sean de los más nuevos o de los más
hermeticos. No el que el 90 por ciento de la veces se queda medio abierto o la tapa no tira bien o
está destrozada o ha habido un acto vandálico, que no se cuida, considero que podríamos hacer
desde el Ayuntamiento un pequeño esfuerzo para ver que realmente esas pequeñas cosas que
pueden aliviar ya que no podemos rectificar, apoyemos a ese vecino de turno que tiene un riesgo
para ese pedal que se engancha o a esa persona que cada vez que sale de su casa tiene el
contenedor abierto, con olores.

 Grezzi: No tens la paraula. La qüestió es que ningú vol un contenidor al costat de casa
pero tot el món vol tirar la basura.  Doncs això. Doncs aleshores en algun lloc hem de posar els
contenidors en tot el centre històric que dóna característiques especials. Ara mateix hem
començat a fer contenidors soterrats que abans no se feien. S'ha fet el projecte de la plaça de la
Reina s'ha fet a l'entorn de Maria Cristina. S'estan fent altres projectes. S'ha fet en la plaça Doctor
Collado és a dir abans hi havia contenidors a la plaça Doctor Collado que ocupaven tot l'espai i
ara hem reduït l'espai perquè s'han fet soterrats i aleshores és un treball continu. Els tècnics han
analitzat la situació . Pensava que se podia arribar a un consens i treballar i posar en valor el
treball dels serveis tècnics. A les hores si vols mantindre la moció la votem en contra perquè no
estem d'acord. 

4 Vots a favor de la moció. 5 Vots en contra. Molt bé queda rebutjada la moció.  

4 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000149-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Vocal Miguel Sansaloni, en el seu nom i en el del grup municipal
Ciutadans, al Consell de Districte de Ciutat Vella. Taps solidaris.

Pequeños gestos como la entrega de tapones de plástico no solo pueden ayudar a cuidar el
medioambiente sino que también pueden contribuir a sensibilizar a nuestros barrios ante
compromisos con causas sociales o sanitarias.

Se trata de un proyecto sostenible que genera ingresos a partir del reciclaje de los tapones y
que puede contribuir a satisfacer multitud de causas sociales como ayudar a menores enfermos,
ya sea pagando una silla de ruedas, una operación o financiando la investigación médica o
cualquier otra causa solidaria consensuada por el Consell de distrito. 

Gracias a un trabajo de hormiga y de sumar pequeños esfuerzos se pueden costear
infinidad de causas.

La iniciativa consiste en obtener fondos para causas solidaridad a partir de la entrega de
tapones de plástico para el reciclaje en plantas de recuperación de plásticos. Los contenedores
solidarios de puntos de recogida se encontraran ubicados en lugares estratégicos del distrito. El
Consell de distrito estudiará las causas sociales y solidarias a apoyar con recursos financieros
obtenidos de los tapones de plásticos.

Por todo ello, proponemos la siguiente propuesta de acuerdo: Que desde la Junta Municipal
de Ciutat Vella se solicite a los servicios municipales correspondientes la instalación de
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contenedores solidarios del estilo que adjuntamos en la imagen para implementar la iniciativa de
“Tapones Solidarios”.
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##ANEXO-1848378##
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Grezzi: En primer lloc, agrair la proposta, que des de l'equip de govern veiem com una
mostra de conscienciació ambiental i solidària.

En segon lloc, la Regidoria de Gestió Sostenible de Residus Urbans i Neteja de l'Espai
Públic juntament amb la Generalitat Valenciana a través de VAERSA (Valenciana
d'Aprofitament Energètic de Residus) i Nestlé, estem a punt de posar en marxa un nou projecte
de recuperació de plàstic de xicoteta grandària (com a taps de botelles de beguda i de productes
d'higiene i de neteja, entre altres), que permetrà augmentar les taxes de reciclatge d'envasos de
plàstic i reduir la quantitat que va a abocador. En concret, s'ha creat una tecnologia que permetrà
separar, tractar i recuperar, els residus de plàstics de xicoteta grandària, sent la primera ciutat de
l'estat i de les primeres d'Europa, a reciclar aquest tipus de residus.
3. Així doncs, el 22 d'abril de 2022 es va formalitzar en Junta de Govern Local un conveni
Ajuntament de València-Nestlé, i se signarà un altre conveni bilateral Generalitat Valenciana
VAERSA-Nestlé, que permetran la recuperació en les plantes de VAERSA dels taps esmentats
en el punt anterior que siguen depositats en els contenidors d'envasos (grocs). Per tant, aquest
tipus de residus, objecte de la moció, no acabaran en abocador a la ciutat de València, a
diferència de la resta de ciutats de l'Estat, sinó que tornaran al mercat en forma d'altres productes,
efectuant-se així un retorn d'aquests materials que tornen a tindre una vida útil, generant una
circularitat de l'economia, tal com recull la normativa actual europea, estatal i autonòmica.
Per tant, a punt de posar-se en marxa aquest nou sistema de recollida i classificació acordat amb
la indústria i amb l'administració autonòmica, no és un moment adequat per a alterar de manera
potencialment substancial els paràmetres de càlcul del nou projecte.
D'altra banda, els ingressos que es pogueren obtindre per aquest concepte de venda, fruit de la
iniciativa, en cap cas podrien integrar-se en una partida assignada a la Junta de Districte, donada
l'estructura del pressupost. Serien ingressos que en tot cas passarien a formar part del pressupost
municipal, sense tindre caràcter finalista, i per tant no es podrien vincular a una despesa
concreta.Per tant, es proposa una moció alternativa ja que s'aquesta treballant en aquest projecte i
se segueix avant amb ell. No s'accepta la moció perquè hi ha un projecte en aquest sentit.

Borja del Fresno De acuerdo a lo que nosotros hemos consultado, es una persona que se 
dedica a recoger tapones. Actualmente está en 9 colegios de Valencia y colabora con cinco
asociaciones más que también se dedican a recoger tapones. Espero que llegue cuanto antes ese
proyecto y que se pueda realizar como toca. También quiero decir que se llevan recogiendo
tapones como quince años. En concreto quiero mencionar "Una sonrisa para Sofía". Es una chica
con problemas musculares que esá recibiendo tratamiento en Valencia y se dedican a recoger
tapones por estos colegios i por esos comercios e incluso consum que todo lo conoce para poder
financiarse los costes de esta enfermedad rara. Hubiera sido una iniciativa muy bonita que por
parte del Ayuntamiento se pudiera hacer, pero ya que està en marxa vamos a esperar. 

Greezzi: ¿ que fem ? i jo crec que ni tan sols hauríem de votar. Estem d'acord en ella, però
com s'està fent ja no podrem votar a favor, perquè estaríem anant en contra de que la iniciativa
que ja està. Però tampoc no volem votar en contra. Podem fer una transaccional que l'acord és
que se siga davant en el projecte que s'està fent i esperem que donen bons resultats. Si te pareix
he fet vostè en això votem una   transaccional en el qual estem tots de acord. Tots votem per
unanimitat. Molt bé però gràcies i gràcies per la voluntat d'arribar a l'acord . 
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5 RESULTAT: APROVADA PROPOSTA ALTERNATIVA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000049-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenta el vocal Salvador Molina Jiménez, Vocal titular del grup municipal VOX al
Consell de Districte de Ciutat Vella, accessos al Mercat Central.

El preámbulo de la nueva Ordenanza de Movilidad aprobada por acuerdo el 25/ 04/ 2019
comienza con este texto: “ El espacio público   es de toda la población , su uso ha de ser
compartido de manera compatible por las diferentes personas usuarias , de forma  equilibrada y
equitativa , garantizando la accesibilidad universal y los derechos de las personas con movilidad
diversa…"

Por la misma entendemos la limitación que supone para las personas no sólo de movilidad
reducida si no también personas mayores o padres con carros de niño o compra para acceder por
la puerta principal al MERCADO CENTRAL de Valencia. Estos accesos ya están habilitados
para dichos colectivos en las entradas de las fachadas laterales, a unos 40-50 metros de la
escalera principal, pero no hay información de su existencia en esta. Se trata además de un
edificio muy visitado por primera vez por turistas que desconocen su completa configuración.

Por lo expuesto, el grupo municipal VOX propone al pleno de la junta municipal del
distrito para su debate y aprobación si procede, al siguiente acuerdo:

Instar al estudio por parte de los técnicos municipales a la señalización de los accesos
adaptados para personas con movilidad reducida, padres con carros de niños, carros compra, etc...

Grezzi:  No poden posar cap senyalització perquè té el mercat l'entrada principal 
consideració de BIC i aleshores ahi sí que no podem posar res. Alló que es pot fer és
traslladar-les a altres serveis que pot ser de mobilitat o de domini públic a veure què s'hi pot fer.
Això ho hauríen d'estudiar ells per a veure què se'n pot fer. L'únic que podem contestar ara
mateix fins que els tècnics no ens diguen algo. Sí que estan habilitades però no s'hi poden posar
rampes com sabem , perquè també l'edifici és protegit i les escales estan protegides, i tot això sí
que en els laterals estan plenament habilitades. I ara  s'ha fet ja un paviment únic, no hi ha tants
nivells per poder accedir i han millorat molt l'accessibilitat. Davant i darrere. I aleshores ho
traslladem.

 S'aprova per unanimitat q s'estudiarà pels tècnics.

6 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000082-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Moció que presenten els Vocals Pablo J Carreres Gargallo i Iván Escrivá Roig, en el seu nom i
en el del Grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella, agilitar i prioritzar les llicències
urbanístiques de Ciutat Vella.
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En febrero de 2020 se aprobó el Plan especial urbanístico de Ciutat Vella y la situación en
dicha materia de nuestro distrito sigue igual de estancada casi dos años después. El plan se gestó
como una herramienta fundamental para agilizar licencias y obras, al tener todo el mundo claro
las reglas de juego acerca de los entornos protegidos por su valor patrimonial, los requisitos para
tramitar los permisos y lo que se puede hacer en cada uno de los edificios y solares del centro
histórico.

Tal y como publicó la prensa local, existen más de un centenar de solares y casas en
situación de ruina inminente, además de 16 unidades de actuación urbanística en un limbo
administrativo, en total 30.100 metros cuadrados que bien podrían alojar a cerca de 1.800
ciudadanos.

Por otro lado, la ocupación ilegal campa a sus anchas por el distrito, en muchas ocasiones
organizado por mafias que realquilan edificios y viviendas ocupadas, aprovechándose de la
situación de vulnerabilidad de las familias más necesitadas.

Un tercio de las viviendas existentes en el distrito están vacías y no se ha construido
ninguno de los edificios de vivienda pública prometidos. Es evidente que Ciutat Vella se
encuentra en un estado muy parecido al del abandono.

Desde el Partido Popular creemos firmemente que no se está poniendo sobre la mesa todo
el esfuerzo del Ayuntamiento para solucionar esta situación que cada año se acrecienta más. Se
necesitan medidas urgentes para movilizar los solares y edificios vacíos que hacen inhabitables
numerosos rincones en los barrios de Velluters, Mercat, el Carme, La Seu o Xerea. Ya que, la
mera aprobación de un plan, por sí solo, sin una política de gestión eficaz no va a activar la
actividad urbanística.

Por todo lo expuesto, proponemos las siguientes propuesta de acuerdo Instar a los: 
servicios municipales competentes a agilizar y priorizar las licencias urbanísticas solicitadas en el
distrito de Ciutat Vella y declararlas de máxima prioridad.

Consuelo Ramón: Después de casi 25 años desde la aprobación de los Planes Especiales de
Reforma Interior (PEPRI), y tras una gestión del PP que no había beneficiado hasta el momento
al proceso de  revitalización de Ciutat Vella, era necesaria la adaptación y refundición del
planeamiento de Ciutat Vella.

Las numerosas modificaciones puntuales de los Planes realizadas por el PP, las
contradicciones  entre documentos, y la obsolescencia de muchos de sus criterios, hacían
necesaria la redacción de este Plan Especial.

El PEP Ciutat Vella tiene como objetivo principal la recuperación del tejido residencial,
una de las necesidades básicas de Ciutat Vella..
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Pasados dos años desde su aprobación, podemos comprobar, pese al parón que supuso
la pandemia, los avances que se han dado desde su aprobación. Con datos concretos y reales,
a diferencia de los datos que aporta el PP, y que no se corresponden con la realidad.

Gestión Urbanística.

De las 7 unidades de ejecución previstas en el PEP, 4 ya están en marcha, con mayor o
menor avance.

Por ejemplo, la Unidad de Ejecución B ya tiene aprobada la reparcelación. Sobre los
solares de   esta unidad de ejecución podrán construirse nuevas viviendas que completen ya la
trama  urbana de la calle Corretgeria, ya que el otro solar de esta calle que había
permanecido décadas vacío ya se está construyendo por parte de AUMSA, después de iniciar
obras el pasado mes de marzo.

El pasado abril ya se admitió a trámite y se ha expuesto a información pública la
propuesta  de Programa de Actuación Integrada para la Unidad de Ejecución 2 en La Xerea,
alrededor de la calle En Gordo, con lo que podrá acabarse ya con este gran vacío urbano de casi
3.000 m2 dentro de La Xerea. Así, en este ámbito podrán así reurbanizarse sus calles, generando
una  pequeña plaza dentro de la calle En Gordo, y construir unas 76 nuevas viviendas que
traerán nuevos habitantes al barrio.

Por otra parte, la UE 10 de Velluters, ya se han admitido a trámite para su desarrollo, con
lo que se regenerará un punto de degradación importante en lo que hasta ahora era el barrio chino
de la ciudad, avanzando así para acabar con los problemas de prostitución y tráfico de drogas que
esta zona padece.

En el caso de la UE22 en El Carmen, pronto podrá desarrollarse también, ya que se espera
que  se presente en breve una propuesta para su desarrollo, después de que se haya
desbloqueado su situación, resolviendo el concurso que hace dos décadas iba a desarrollar este
sector y que quedó parado y obsoleto, sin que el PP le diera solución, más allá de permitir su
continua degradación. Aquí el PEP ha previsto recuperar las naves industriales que ocupan este
entorno y que el anterior planeamiento del PP había previsto derribar, para poner ahora en valor
las  primeras industrias de la ciudad, y que pasen a formar parte del patrimonio del barrio y
laciudad. Con esta actuación se dignificará además una de las principales fachadas de
Ciutat Vella hacia el jardín del Turia.

También la que fue Unidad de Ejecución 4 en el anterior Plan verá pronto avances en
cuanto se adjudique la licencia para la rehabilitación de los Palacios de Eixarchs, que permitirá
poner en valor este conjunto y dignificar este entorno de gran valor patrimonial, integrándolo
además en el gran conjunto monumental de la iglesia de los Santos Juanes, Lonja y Mercado que
ya se está poniendo en valor con la reurbanización de su entorno.

Registro de Solares.

Por otra parte, una herramienta fundamental para dinamizar la construcción de los
distintos solares de Ciutat Vella ha sido el Registro de Solares.
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Gracias al Registro 6 solares ya han solicitado licencia de obras, en las calles Vinatea,
Sagrario del Salvador, San Ramón, o Maldonado.

Otros 7 solares tienen una orden de edificación dictada.

Se trabaja además de forma continua para la inclusión de nuevos edificios o solares y
avanzar en la regeneración de todo el ámbito.

Licencias.

En este periodo además, se han registrado un buen número de iniciativas para construir
o acometer distintas obras.

Se han presentado  300 comunicaciones ambientales de actividad,  574 declaraciones
responsables de obra,  166 solicitudes de licencia de obras.
Tanto es así, que hoy en día vemos un buen número de solares en construcción, por ejemplo,las
viviendas que está construyendo AUMSA en la calle Sogueros y en Tapinería. También
de  iniciativa pública, se han retomado las obras de construcción de viviendas de
protección  pública en la Plaza del Árbol por parte del EVHA. Pronto se iniciarán además
nuevas  actuaciones en la calle Ripalda o la calle Fos, por parte de AUMSA.
Otras iniciativas de carácter privado también eliminarán solares que llevaban décadas
vacíos,  como en la calle Salvador Giner, donde se levantará un nuevo edificio de viviendas
que además protegerá un molino islámico. O por ejemplo, el solar de la esquina del Tossal con la
calle Quart, que ya se encuentra con la estructura bastante avanzada, y que permitirá completar
toda la edificación de esta manzana,  en un punto además muy concurrido de Ciutat Vella.

Dotaciones:

El PEP recoge además un buen número de espacios dedicados a dotaciones, por ejemplo
para  un nuevo Centro de Salud, en este caso en el solar previsto en la calle Ximenez de
Sandoval. Junto con los espacios previstos en la plaza Napoles Sicilia, Ciutat Vella contará así
con dos  centros de atención primaria para sus vecinos y vecinas.Algunos de ellos ya se
encuentran en ejecución y bastante avanzados, por ejemplo:
el edificio de uso cultural en la Casa del Relojero, el equipamiento sociocultural de la Plaza del
Pilar, la restauración y puesta en valor de la muralla islámica en la Plaza del Ángel y el Centro
Dona.

Reurbanizaciones. 

Por último, se han acometido además distintos proyectos de reurbanización y mejora
del  espacio público contemplados desde el PEP, como en los proyectos de la plaza
del Ayuntamiento, Plaza San Agustin, calle San Vicente, o las obras ya acabadas de las plazas
de Brujas, Mercado, o la Reina.

Conclusión, podemos decir por tanto que la aprobación del PEP ha conseguido dinamizar
la actividad de  regeneración urbana de Ciutat Vella, avanzando en la tarea de acabar con los
distintos solares y edificios en mal estado, y en recuperar y mejorar su espacio público para hacer
de Ciutat Vella un lugar más vivo y habitable para sus vecinos y vecinas, lejos de la situación
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de  abandono y degradación en la que se sumió después de décadas de inacción y mala
gestión por parte del PP.

Pablo Carreres: Bé. Jo crec que és evident que quan  una persona ha de fer una moció en
un forum, es un insult. És un insult bèstial i és una falta total de dades i de realitat de lo que posa
en ese informe. Pregunte-li a la gent de Ciutat Vella el que han sigut els anys de gestió del Partit
Popular. I el que ha sigut Ciutat Vella i el que s'ha fet en estos anys, i pregunte-li en estos vuit
anys, és normal que l'oposició demane. I no és mala intenció ni res. És saber si s'ha fet algo.
Vostè ha fet al·lusió a una barbaritat de llicències de coses que han culminat de tot això?. Ho diu
Toni Casola que jo crec que del Partit Popular no és, però des de que s'ha fet el PEP, està en la
mateixa situació de col·lapse que des de l'any 2018. Així no s'ha provat res.  El Partit  Popular va
aprovar moltíssimes coses, va fer una barbaritat de coses, para comparar esa Ciutat Vella que hi
havia en els anys noranta, abans de que governara el Partit Popular, hi ha més fotos que en
qualsevol veí, i el que ha sigut de Ciutat Vella en  governs del Partit Popular. Això és un insult, i
és una forma de respondre i eixe informe i convèncer que coses que no s'han fet que estan
parades i que si no s'hi fa cas, això és la veritat és que és molt roin i fa mal. I fa mal que una
persona del Partit Popular i una persona que viu aquí i una persona que ha vist la realitat des de
que era un xiquet com a veïns i com a Ciutat Vella és govern del Partit Popular i com estem ara. 

Consuelo Ramón: Yo me remito a los datos que estoy dando y que se pueden constatar y 
yo no estoy insultado. Quien me está insultando es usted. Los datos que usted facilita no se han
constatado

Grezzi.  Cadascú defensa la seua oposició. Dir que la nefasta gestió del PP, no és insultar 
és qualificar, no és un insult. Això és part del debat polític. No s'està insultant. Es pot dir que sí
està faltant a la veritat. No s'estan dient les coses com són , però no es pot dir és un insult. No és
que és un insult donar una sèrie de dades de com estava abandonat el centre històric ho sap tot el
món des de la muralla islàmica, que va ser el projecte de rehabilitació i posada en valor , és
l'edifici de la plaça de l'Arbre, dels solars d'aquí i d'allà de Tapineria i tal on ara l'edifici de
rellotger és que és fàcilment constatable.   No. En Tapineria s'està fent de l'edifici. Si no esteu
conforme doncs presenteu una altra moció. I de totes maneres això és part un poc del debat
polític i la realitat molta de la gent o la totalitat de la gent, que ve ací i que veu la Junta de
Districte u sap com estava el centre històric. Fins  fa poc de temps estava les places no existien,
ple de cotxes i hi havia solars abandonats, ja ho hem dit en Tapineria, en el torn de la muralla, en
la plaça de L'arbre hi ha un edifici que ara estem intentant arreglar,  que ha estat vint anys allí
abandonat. Passem a votació  4 vots a favor, 5 Vots en contra. Molt bé. Gràcies queda rebutjada.  

7 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000082-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenten els Vocals Pablo J Carreres Gargallo i Iván Escrivá Roig, en el seu nom i
en el del Grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella, poda d'arbres a Ciutat Vella.

Recientemente estamos sufriendo en la ciudad de Valencia multitud de episodio de colapso
de árboles debido al nefasto estado de conservación y mantenimiento llevado a cabo por el
servicio de jardinería del Ayuntamiento de Valencia.
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Casos como el magnolio del Parterre, donde técnicos municipales habían advertido de la
situación del árbol. En la calle Guillem de Castro, donde los propios árboles llegaban a tapar las
cámaras de gestión de tráfico, o el último, en la calle san Vicente obligando a alterar el transporte
público de la ciudad por las ramas caídas en la calzada, no se pueden repetir.

Técnicos cualificados en dicha materia han alertado que los problemas reales de estos
hechos radican en la falta de poda del Ayuntamiento de Valencia, así como la falta de riego
suficiente de los árboles.

Es por ello que desde el Partido Popular registramos la siguiente propuesta de acuerdo,
única: Instar al servicio de jardinería a que elabore una auditoria eficaz de la situación de los
árboles, y en consecuencia ejecute un plan de poda para los arboles de Ciutat Vella.

Grezzi: És inacceptable taxar de nefast el treball de manteniment i conservació realitzat pel
servici de Jardineria Sostenible, quan des de 2015 que el govern del Partit Popular va aprovar un
contracte molt ajustat en recursos econòmics i humans, han fet vertaders esforços per a mantindre
la jardineria de la ciutat en les millors condicions possibles amb els insuficients mitjans dels que
s’ha disposat durant els últims 7 anys.

  Dit això, cal recordar-los que la regidoria de Jardineria Sostenible va formalitzar a
principis de setembre el nou contracte de jardineria que, amb un pressupost de 21.207.020 euros
incrementa en un 46% els recursos econòmics respecte a la contracta aprovada pel govern
popular, que tenia un pressupost d’uns 14 milions d’euros. A més, recupera la contracta
específica per a la poda d’arbratge viari que va eliminar el govern del Partit Popular. El personal
augmenta de 274 a 353 persones. Ara caldrà esperar uns mesos per a que este increment de
recursos es reflectisca en una notable millora de la infraestructura verda de la ciutat.

 Quant a la proposta de la moció, el Servici de Jardineria Sostenible ha vingut mantenint
l’arbrat monumental durant els últims anys i, en estos moments, s’està realitzant una revisió
extraordinària de tot l’arbrat monumental.

  Amb la nova contracta es farà l'estudi del risc de tots els exemplars catalogats com a
monumentals. Este estudi és una part del Pla de gestió d'arbrat monumental, pla que inclou la
gestió integral d'arbres i palmeres municipals que així estan catalogats en la Llei 4/2006, de 19 de
maig, de la Generalitat, de Patrimoni Arbori Monumental de la Comunitat Valenciana.

  En la revisió que s'està duent a terme s'especifiquen les actuacions a realitzar en cada
exemplar depenent de l'estat en el qual aquest es trobe. Així, podran realitzar-se actuacions
d'urgència, com poden ser labors de poda, sustentació, tractaments fitosanitaris, etc., o, en cas de
no ser precises actuacions d'urgència, es programaran les següents actuacions en la fitxa de
l'exemplar, com són les dates de pròximes inspeccions, les podes programades, millora de
l'entorn, etc.

  Este control es realitzarà semestralment, deixant constància en la corresponent fitxa
individual, tant de les tasques realitzades com de les tasques a realitzar. A més, també es
revisaran tots els exemplars arboris encara que no estiguen catalogats com a monumentals per a
detectar qualsevol incidència que puguen patir.
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 De totes estes revisions s'obtindran les actuacions a realitzar en el conjunt de l'arbrat viari
de la ciutat de València, incloent, lògicament, el districte municipal de Ciutat Vella.

 A més de les actuacions a realitzar que es desprenguen de les revisions esmentades, el
servici de Jardineria Sostenible realitzarà les actuacions programades en l'arbrat viari del districte
municipal objecte d’esta moció.

  A més, i com és habitual, el servici de Jardineria Sostenible atendrà els avisos de la
ciutadania o els recollits per les vies de comunicació de què disposa l'Ajuntament de València
referents a les sol·licituds de poda i votem en contra perquè no estem d'acord. I ara sí en els 
recursos que tenim incrementats vora un 50 per cent podrem fer un manteniment encara millor
del que podíem fer fins ara, en els recursos disponibles que es va deixar l'anterior govern l'any
2015.  

Pablo Carreres: Bé. El que està clar és que abans era un 46 per cent menys, no posa en
perill ni la circulació ni posaven en perill la gent. No va passar res. A mi el que m'agradaria és
que ja s'hagi fet un estudi de arbres monumentals, ¿Això ja està començat i està fet.? ¿N'hi ha un
expedient registrat i s'ha començat a fer.? Més que res per per demanar que es faça un estudi dels
arbres monumentals i sobretot la part de Ciutat Vella. 

Grezzi: l'estudi es part de el pla de gestió que ja existeix. En base a la llei 4 2006 que va ser
va ampliar i va fer més en profunditat i si se tenen en compte d'ell i seguiran treballant des
treballant de servei de jardineria. 

Pablo Carreres: Jo penso que és la idiosincràsia i jo crec que es podria fer algo més. Més 
que res perquè els últims acontecimientos que ha passat així al centre de la ciutat en els nostres
serveis jo penso que valdria la pena fer algo un poc més específic. 

Grezzi: En el document diu que es farà especial atenció a Ciutat Vella també i ho diu dins 
del pla de manteniment i de poda i a més s'estendrà totes les peticions de poda que fins ara hi
havia dificultats per fer ho perquè no hi havia pressupost general que fóra possible perquè no hi
havia mà d'obra. Hem dit que s?ha incrementat primer hem fet la contracta de poda específica
viària que va ser eliminada per vosaltres. Però és que a més s'incrementa de 274 a 353 persones
el personal en eixe increment que hem fet en este pressupost. 46 per cent. 46 per cent més de
recursos econòmics. 

Pablo Carreres: En informe tècnic posa que no sé quantes sollicituds de poda no s'han
pogut atendre. 

Grezzi: Ara no tenir els teus companys mitjançant preguntes que se'n fan a la Comissió
d'Ecologia. On sí que ho podem preguntar. Jo no tinc la data perquè no soc el regidor responsable
de jardineria. No tinc la de tarda però bueno si facilita aquest informe s'afegeixen dates amb les
seves. Envia perquè tinc totes les dades i encara que crec companys en l'Ajuntament en el
consistori ho tinguen. 

Passem a votació. 4 vots a favor de la moció. 5 vots en contra. Se rebutjar la moció i este
era l'última. 
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8 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89VOX-2022-000049-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que formula Salvador Molina Jiménez, Vocal del grup municipal VOX al Consell de
Districte de Ciutat Vella, accés a la Plaça Alfons el Magnànim.
DIRIGIDA A:
C1905-REG.SERV.SOCIALS, HABITATGE, PATRIMONI MUNICIPAL
C1902-REG.DEVESA-ALBUF.,RESID.URB,NETEJA,JARD.SOSTENIB 

JOSE VICENTE GOSALBEZ PAYA - PORTAVEU - GRUP POLITIC VOX

Salvador Molina Jiménez, vocal del grupo municipal VOX en la Junta de Distrito de Ciutat
Vella, presenta la siguiente

PREGUNTA

En el Consejo de Distrito de Ciutat Vella de fecha 27 de junio de 2022 y tal como recoge el
acta correspondiente en la pg 17 y copio a continuación, el vocal de VOX pregunto

 “Salvador Molina: Tiene que ver con una moción que presentamos de febrero del anterior
Consejo de Distrito sobre los accesos a la plaza de Alfonso el Magnánimo. Tiene cinco accesos,
todos con escaleras, excepto uno para facilitar la movilidad a gente con movilidad reducida y
diversidad funcional. Nos dijeron que el Servicio de jardinería sostenible iba a iniciar un estudio
para ver si se cumplían esa plaza con sus accesos. Es preguntar si se ha hecho algo al respecto.
Grezzi: En este momento no te puedo contestar porque no sé, lo preguntaré.”

No habiendo recibido respuesta del Ayuntamiento y en atención al problema que
representa para las personas con movilidad reducida y otros casos la adecuación del espacio
público, recordamos la importancia de este problema.

Por lo expuesto, se plantea la siguiente

¿Qué actuaciones se han llevado a cabo desde el Ayuntamiento en estos siete meses para
facilitar el acceso a la Plaza Alfonso el Magnánimo por cuatro de los cinco accesos que solo
tienen escaleras?

RESPUESTA:

ISABEL LOZANO LAZARO - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PATRIMONI MUNICIPAL

En relació amb les preguntes presentades pel vocal Salvador Molina Jiménez del Grup
Municipal Vox al Consell de Districte de la Junta Municipal de Ciutat Vella, a celebrar en sessió
de 3 d’octubre, amb l’assumpte “Accés a la Plaça Alfons el Magnànim”, s’aporten les respostes
següents:
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1. - Quines actuacions s'han dut a terme des de l'Ajuntament en aquests set mesos per a
facilitar l'accés a la Plaça Alfons el Magnànim per quatre dels cinc accessos que només tenen
escales?

Les Delegacions de Serveis Socials, Habitatge i Patrimoni Municipal, a les quals ha dirigit
la seua pregunta, no tenen competències en l’assumpte de la mateixa, per la qual cosa li preguen
la dirigisca a la Delegació competent.

 1.- ¿Qué actuaciones se han llevado a cabo desde el Ayuntamiento en estos siete meses
para facilitar el acceso a la Plaza Alfonso el Magnánimo por cuatro de los cinco accesos que solo
tienen escaleras? 

Las Delegaciones de Servicios Sociales, Vivienda y Patrimonio Municipal, a las cuales ha
dirigido su pregunta, no tienen competencias en el asunto de la misma, por lo cual le rogamos la
dirija a la Delegación competente.

RESPUESTA:

SERGI CAMPILLO FERNANDEZ - TITULAR D'ÀREA DE GOVERN - ÀREA
D'ECOLOGIA URBANA, EMERGÈNCIA CLIMÀTICA I TRANSICIÓ ENERGÈTICA

Està pendent d’executar una rampa d’accés a l’entrada oposada al carrer de la Pau, què
complirà la normativa d’accessibilitat en vigor.  

Está pendiente de ejecutar una rampa de acceso a la entrada opuesta a la calle de la Pau,
que cumplirá la normativa de accesibilidad en vigor.

9 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000243-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Vocal del Grup Municipal Ciutadans Borja del Fresno en el seu nom i
en el del grup municipal al Consell de Districte de Ciutat Vella, contenidors entorn Mercat
Central.
DIRIGIDA A:
C1902-REG.DEVESA-ALBUF.,RESID.URB,NETEJA,JARD.SOSTENIB 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS  BORJA DEL FRESNO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

En la remodelación del entorno del Mercado Central y con el objeto de embellecer dicho
entorno, se decidió sustituir los contenedores de basura habituales por otros soterrados que,
además de mejorar la imagen, debían garantizar un cierre estanco para evitar la emanación de
malos olores.

Sin embargo, los vecinos se quejan porque el mal olor es constante, además de la suciedad
que se acumula alrededor de los contenedores.
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Ante esta situación, desde el grupo municipal Ciudadanos preguntamos:

- ¿Cada cuánto se limpian los contenedores soterrados para evitar los malos olores que
desprenden?
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##ANEXO-1874235##
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Els contenidors soterrats per a residus urbans de la ciutat es netegen amb la mateixa
freqüència que els de superfície. 

Els paviments i parts exteriors dels contenidors soterrats s’aigualegen amb aigua a pressió i
productes oloritzants i desengreixats setmanalment. 
Els contenidors per a la fracció de matèria orgànica i de resta es netegen 12 vegades a l’any
(mensualment). 
Els contenidors per a les fraccions de paper-cartó i envasos es netegen 4 vegades a l’any
(trimestralment). 
Els contenidors de vidre es netegen juntament amb els iglús cada 3 mesos. 

Les plataformes metàl·liques, tapes i bústies exteriors del sistema de soterrament es
netegen 3 vegades a l’any.

 

  

10 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2022-000243-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenta el Vocal del Grup Municipal Ciutadans Borja del Fresno en el seu nom i
en el del grup municipal al Consell de Districte de Ciutat Vella, neteja de cabines en espais
singulars.
DIRIGIDA A:
C1902-REG.DEVESA-ALBUF.,RESID.URB,NETEJA,JARD.SOSTENIB 

PREGUNTA QUE PRESENTA EL VOCAL DEL GRUPO MUNICIPAL
CIUDADANOS BORJA DEL FRESNO, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO
MUNICIPAL, A LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA 

 El pasado mes de enero, el Ayuntamiento anunció que se iban a retirar las cabinas de
teléfono que quedaban en la ciudad y que en dicha retirada se iba a priorizar las que estuvieran en
espacios “singulares o patrimoniales”. 

Han pasado nueve meses desde aquel anuncio y todavía quedan cabinas en Ciutat Vella en
entornos singulares como la Estación del Nord (se adjunta imagen) que, además, muestran un
aspecto deplorable por la suciedad, los grafitis y los innumerables carteles publicitarios que las
cubren. 

 Ante esta situación, desde el grupo municipal Ciudadanos preguntamos: 

- ¿Hasta la retirada total de las cabinas, se van a limpiar y adecentar en su aspecto las que
se encuentran en espacios singulares como el mencionado frente a la Estación del Nord? 
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No es van a netejar, donat que la retirada de les 200 cabines telefòniques en desús de
València ja ha començat. S’estan estudiant usos futurs dels espais buits per prestar nous servicis
a la ciutadania a tots els barris, com per exemple, possibles connexions a internet i sensors de
contaminació, tots ells vinculats amb el concepte de ciutat intel·ligent.  

 No se van a limpiar, dado que la retirada de las 200 cabinas telefónicas en desuso de
València ya ha empezado. Se están estudiando usos futuros de los espacios vacíos para prestar
nuevos servicios a la ciudadanía en todos los barrios, como por ejemplo, posibles conexiones a
internet y sensores de contaminación, todos ellos vinculados con el concepto de ciudad
inteligente.

11 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2022-000082-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Pregunta que presenten els Vocals Pablo J Carreres Gargallo i Iván Escrivá, en el seu nom i en
el del Grup Popular al Consell de Districte de Ciutat Vella, pressupostos participatius.
DIRIGIDA A:
C1916-REG. PART. CIUTAD., TRANSP.GOV.OBERT, CICLE INTE. 

SANTIAGO BALLESTER CASABUENA - REGIDOR - GRUP MUNICIPAL
POPULAR

PREGUNTA QUE PRESENTAN LOS VOCALES PABLO J CARRERES GARGALLO
E IVAN ESCRIVA ROIG, EN SU NOMBRE Y EN EL DEL GRUPO POPULAR, AL
CONSEJO DE DISTRITO DE LA JUNTA MUNICIPAL DE CIUTAT VELLA

En base al asunto referenciado, realizamos las siguientes preguntas:

Faciliten lsitado pormenorizado de los presupuestos participativos de las ediciones
2019/2020 y 2020/2021, que fueron aprobados y el porcentaje de ejecución de cada uno de
ellos. En el caso de no estar ejecutados, faciliten calendario de actuaciones.

RESPUESTA:

ELISA VALIA COTANDA - REGIDORA-DELEGADA - DELEGACIÓ DE
PARTICIPACIÓ CIUTADANA I ACCIÓ VEÏNAL

La información sobre el proceso de presupuestos participativos decidimvlc 2019-2020,
2020-2021 así como el estado de ejecución de los proyectos seleccionados en ediciones
anteriores es pública y se encuentra en la plataforma web.

12 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
INTERVENCIONS VEÏNALS.

Trini: poda arbres avd Oest. Contedors en Velluters. Carga i descarga. Horari. Patinets i
biciletes per la acera. Pintaes en carrer Velluteres. 
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Aaron Cano: Reunió con patronal de transporte i tost els actors implicats para buscar acord
en centre historic jorge juan y russafa evitant les sancions. Patinets. Es un recte. Son cenetnars les
sancions. Radar per patinets.poquet a poquet les coses van cambiant. 

Grezzi. Respecte a les normes de convivencia i en ello estem treballant.

Amics de Velluters. Decepcio perque la taula de dialeg iba a ser la solució. Despres de 4
reunions, les solucions han de ser de veritat.

Grezzi: se esta tramitant la informació. La voluntat es de seguir treballant .

Julia: contenedores con espacio compatido, por la mañana carga y descarga y por las
tardes, residuos.  Aplicación , conocer con antelación los eventos culturales. Datos de actividad
económica.

Aaron Cano: Aplicación del ayuntamiento, avisos de emergencias .

Veina: APR de Ciutat Vella . Veïns exclosos de l'APR.

Amics de Velluters. Ambulatorori.

13 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
PRECS I PREGUNTES.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión siendo las 21h, extendiéndose la
presente Acta, que firma conmigo la Presidencia, de todo lo cual como Secretaria doy fe.

 

LA SECRETARIA  EL PRESIDENT        


